
Filmklubben Park Frederikssund  

Referat af Generalforsamling i Filmklubben Park 

Tirsdag d. 12. april 2022 kl 18.00 

 1. Valg af dirigent. Rene Zorn blev valgt. 

 2. Bestyrelsen beretning. 

Da formand Ruth ikke var til stede, fortalte næstformand Carsten bestyrelsens beretning. Det er dejligt, at 

vi kan vende tilbage til at afslutte forårssæsonen med generalforsamling. De sidste 2 generalforsamlinger 

har vi måttet afholde om Efteråret p.g.a. corona. Og dejligt, at vi år har kunnet gennemføre 

forårsprogrammet næsten uden aflysninger/ændringer. Vores medlemstal er stabilt med omkring 120 

medlemmer. Kataloget med nye film kommer engang i maj og bliver sendt ud som nyhedsbrev. I vil så 

kunne indsende forslag frem til 1.september. Herefter udarbejder bestyrelsen en stemmeseddel med 20 

filmtitler, hvoraf I kan vælge 12. Kom med ønsker og stem. Så får du indflydelse på filmvalgene. 

 3. Godkendelse af beretningen. 

 Beretningen blev godkendt. 

 4.Fremlæggelse og godkendelse af det reviderede årsregnskab. 

Regnskabet blev fremlagt af Bodil. Årsresultatet er 22953,37, men der mangler at blive betalt for leje af sal 

og for 4 film. Regnskabet godkendt. 

5. Fremlæggelse af budget for 2022.  

Budgettet blev fremlagt af Bodil. Indtægter: 120 medlemmer a 525kr 63000kr Udgifter. 74000kr Budgettet 

godkendt. Foreningen er velpolstret. 

6 Fastsættelse af medlemskontingent.  

Hele året 525kr Halvt år 300kr 

7.Indkomne forslag.  

Der var ikke kommet nogle forslag. 

 8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Følgende bestyrelsesmedlemmer er på valg: Ruth Krog, Lennart Olsson, Erik Kolding og Finn Scouby. Alle 

blev genvalgt. Anne Sieg vil gerne med i bestyrelsen; men må ikke vælges, da hun ikke kan være til stede. 

Hun må gerne være medlem uden stemmeret. Et medlem foreslog, at vi lavede disse stive regler om. Et 

medlem blev valgt til bestyrelsen: Peer Faurskov Lund tlf.28183536, Parkvej 33,3630 Jægerspris.  

9.Valg af revisor 

Rene Zorn på valg næste år 
Sanne Kjellerup, vil gerne genopstille.  
10. Eventuelt. Er det muligt at sætte danske tekster på danske film. Tak til bestyrelsen. 

Referat på bestyrelsens vegne: Lennart Olsson 


